
 
 

Protokoll styrelsemöte 2022-09-15 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Lars Öjerbäck, Tina Svärd (Tävlingskommittén), Berndt Sparrwardt 
(Regel- och handikappkommittén) Bengt Göran Broström (Seniorkommittén) Sarah Fossett (G4G), 
Katarina Pahlin 
 
§1 Mötets öppnande och godkännande av föregående protokoll 
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen. 
 
Justering av föregående protokoll: Även Henrik Jarpner, Regel- och handikappkommittén, var 
närvarande vid det mötet.  
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 G4G-information  

- 9:ans tee görs om på nytt, ett nät ska sättas upp. Det fungerade inte med den ombyggnation 

som gjordes tidigare, det kom fortfarande in bollar över Klubbhuset.  

- Arbete med hemsidan (G4G) pågår. Det kommer att bli ganska stora förändringar i design 

och användarvänlighet.  

- Inför nästa år tar styrelsen och G4G en dialog kring medlemskap och ersättning. 

§ 4 Ekonomi 
En ny faktura från G4G är på väg, avseende kläder, fönster m m.  
 
Tävlingskommittén undersöker hur stor budgeten för medaljer är. 
 
Antalet medlemmar som G4G betalar ersättning för till föreningen är mindre än tidigare beräknat. 
Detta beror till största delen på att det finns fler sorters medlemskap, och vi endast får ersättning för 
helt fullvärdiga medlemmar.  
 
§ 5 Hemsida 
Vi vet inte riktigt hur stort intresse det finns för informationen på vår hemsida. Cecilia kontaktar 

administratörerna för att få ut lite statistik. Ligger kvar till nästa möte.  

Cecilia har kontaktar Daniel Gosenius angående arbete med hemsidan. Ingen återkoppling ännu. Ny 

kontakt tas.   

 

 

 

 



§ 6 Kommittéinformation 

 

Tävlingskommittén 
- Till nästa år önskas att någon från styrelsen är närvarande under KM, och även håller i 

prisutdelningen. Det kommer också att krävas flera funktionärer som kan hjälpa till.  

- Kommittén har önskemål om att få hjälp med hur tävlingsledning går till. Förslagsvis 

arbetar Tävlingskommittén tillsammans med G4G under vintern med att uppdatera 

instruktionspärmen.  

- Det finns behov av flera tävlingsledare generellt sett.   

- Tidigt nästa vår bör vi börja planera logistiken kring KM (startordning, funktionärer, m 

m). Tävlingskommittén kallar till detta möte.   

Herrkommittén/Damkommittén 

- 27 september planeras en avslutning 

Regel- och handikappkommittén 

- Indexen på hålen har setts över och kan behöva ändras. Statistik ska tas fram och ett 

möte ska hållas med Neil om detta.  

- Det är upptäckt att det finns ett litet fel i slopen. Detta kommer att korrigeras till nästa 

år.  

- Linjer och sådant fräschades upp inför KM.  

- En lista på förbättringar längs banan är inlämnad till G4G.  

- Önskemål om ny regelgenomgång har kommit. Planering finns avseende någon sorts 

uppföljning till senaste regelvandring till våren.  

Seniorkommitten 

- På Seniorgolfen på onsdagar har man fått med sig ett kort med regelexempel 
inför varje gång. Detta har varit mycket uppskattat.  

- Nu återstår endast finalen på onsdagsgolfen. Man hoppas på ett stort startfält.  
- Ett utskick har gått till något yngre medlemmar, för att få lite tillväxt i gruppen.  
- Det har varit drygt 800 starter på onsdagsgolfen och ett snitt på 46 deltagare. 80 

herrar och 27 damer har deltagit. 
- Inför nästa år inför man en tidsspärr på 4 h 45 minuter, för att försöka snabba 

upp spelet. 
- Priset på golfbilar har varit mycket uppskattat av seniorerna, och det kommer att 

vara samma pris nästa år. Starttiden 8.30 kommer också att stå kvar.  
- Höstens och vinterns aktiviteter planeras. Gympa, padel, promenad och bowling 

är i stort sett klart. En traubadur- och filmkväll är också under diskussion. 
 

§ 7 Övriga frågor 

- 15 oktober är det en avslutningstävling, 2-mannascramble. Anmälan till denna är öppen. 

Sarah ber Per Kollberg maila ut om detta.  

- Höststäddag planeras 16 oktober. Anmälan till denna är öppen.  

- Alla som inte har egen inloggning till mailen i GIT ska be Per Kollberg om hjälp med 

utskick.  

- Det planeras en genomgång av Players 1st-enkäten mellan styrelsen och G4G under 

hösten.  



- Då Casper inte kunde vara med på detta styrelsemöte är frågan om bollplockning bland 
juniorerna utestående och tas upp på nästa möte. 
 

§ 8 Mötets avslutande 
Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet. Nästa möte ersätts av avslutningsaktiviteten 
6/10.  
 
 
 
Underskrift/justering 
 
 
 
…………………………………………….  ………………………………………………………….. 
Cecilia Engblom, ordförande   Katarina Pahlin, sekreterare 
 

 
 
 

 


